
Odpovědi Ivy Nedbalové   (liteňská rodačka)  :

Půjdete volit? Je to pro Vás důležité? 

Ano, budu ráda, když budou v zastupitelstvu lidé, kterým o Liteň jde. 

Upřednostňujete starostu starousedlíka nebo nově přistěhovalého? 

Důležité je, aby člověk, který bude dělat starostu, byl odpovědný, aktivní, cílevědomý, roz-
hodný, trochu diplomat a chce pro obec něco dobrého udělat. Nezáleží na tom, zda je starou-
sedlík nebo přistěhovalý, ale měla by za ním již nyní být vidět dobrá práce, nejlépe pro obec. 

Co považujete za nejdůležitější úkol nového vedení obce? 

Zdárně a včas dokončit výstavbu kanalizace a ČOV. 

Jste ochoten/na se zapojit popř. pomoci obci - jakoukoli formou (brigádou, poraden-
stvím atd.)? 

Ano, snažím se přispět formou brigád. 

Co byste v naší obci vylepšil(a) nebo změnil(a)? 

Mnoho věcí se již vylepšilo, ale je přirozené, že každý v Litni, Vlencích, Bělči a Leči kolem
sebe vidí nějaké problémy k řešení a bylo by výborné je postupně řešit. Já například vidím, že
by bylo dobré zlepšit dopravní dostupnost (v odpoledních hodinách a o víkendech), vzhled
obce (je jasné, že až po kanalizaci). Chodník od nové zástavby nahoře za Litní podél Dlouhé
ulice. Venkovní hřiště (sportoviště) u školy, dostupné i v odpoledních hodinách pro sportovní
účely. Cesta do školky a k lékařům je samá jáma. Více využít areál bývalého učiliště atd. Ně-
které z problémů by mohlo pomoci vyřešit větší využití dotací z EU. 
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